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Verkeersveiligheid komt steeds
hoger op de politieke agenda, en
dat merken ze ook bij afvalverwer-
ker Imog. ‘Steeds meer gemeente-
besturen willen niet meer dat er
nog grote vrachtwagens in de
buurt van scholen rijden. Of toch
zeker niet als daar veel kinderen
passeren, bijvoorbeeld bij de start
of het einde van de schooldag’, zegt
Imog-woordvoerder Koen Delie. 

Dodelijk ongeval
Het bedrijf wil meevaren op die
‘trend’. ‘We begrijpen de bezorgd-
heid, zeker na een dodelijk ongeval
onlangs in Zwevegem. Dus ver-
plichten we bij het volgende con-
tract onze ophalers om schoolom-
gevingen bij het begin en einde van
de lesdag te vermijden.’ 

Op dit moment kan Imog wei-
nig doen. ‘We inventariseren onze

ophaalroutes en bij de opmaak van
het volgende bestek, dat via de offi-
ciële weg op zoek gaat naar bedrij-
ven die afval ophalen, nemen we
deze regel op in de voorwaarden’,
zegt Delie. 

Het plan van Imog kwam eerder
onverwacht aan het licht na een
discussie op de gemeenteraad in
Harelbeke. Raadslid Koen Opso-
mer (CD&V) feliciteerde het stads-
bestuur met de ondertekening van
het werfcharter. Dat verbiedt
bouwbedrijven om bij het begin en
aan het einde van de schooldag in
schoolomgevingen te passeren

‘We zijn onze routes
aan het herzien en 
zullen onze ophalers
verbieden om aan het
begin en einde van de
lessen in de buurt 
van scholen te 
komen’
 
Koen Delie
Woordvoerder Imog

Afvalbedrijf gaat zelf vuilniswagens 
weren uit drukke schoolomgeving 

Een vuilniswagen
aan de schoolpoort bij het begin of het einde van een schooldag, het zou binnenkort 
verleden tijd moeten zijn. Afvalintercommunale Imog wil haar ophalers verbieden 
om nog in de buurt van scholen te rijden wanneer daar veel kinderen lopen. 

HARELBEKE/DEERLIJK/ANZEGEM/AVELGEM/ZWEVEGEM/KORTRIJK/WAREGEM

met werfverkeer. 
Kortrijk was vier jaar geleden de

eerste stad om dat charter te lance-
ren en kreeg overal in Vlaanderen
navolging. ‘Het is een mooi initia-
tief, maar het stadsbestuur kan wat
mij betreft nog een stap verder

gaan’, zegt Opsomer, zelf leer-
kracht in het Guldensporencolle-
ge.

‘Dat er onlangs om 8 uur een
zware vrachtwagen van Imog door
de Ballingenweg reed, was bijvoor-
beeld niet oké.’ 

Lokaal vrachtverkeer
Schepen van Mobiliteit Tijs Naert
(SP.A/Groen) beloofde het idee
voor te leggen aan Imog. Toen
bleek dat het bedrijf zelf al een plan
i aan het uitwerken was. ‘Dit char-
ter gaat specifiek over werfverkeer,

maar ook bestemmingsverkeer
moet aangepakt worden. Ik vraag
aan Imog of ze daarmee rekening
willen houden, net als we dat aan
bedrijven met lokaal vrachtverkeer
moeten vragen’, zegt schepen 
Naert.

Gemeenteraadslid Koen Opsomer (rechts) deed een warme oproep om vrachtverkeer weg te houden bij scholen, iets wat schepen Tijs Naert 
onderschreef. © loh

Karen Verhulst

staand café, dat dit jaar omge-
bouwd werd tot een automaten-
shop. ‘Wij vullen een koffieauto-
maat en een automaat met eigen
producten’, zegt Davy. ‘Denk maar
aan ovenverse sandwiches, mante-
peirden (klaaskoeken, red.), brood,
muffins, suikerwafels, pannen-
koeken, koekenbrood, rozijnen-
brood en frisdranken.’ 

Aanvankelijk ging het hem
vooral om efficiëntie. ‘Klanten
konden hun bestelling via onze
webshop in het weekend afhalen

zonder aan te schuiven in een over-
volle winkel’, vervolgt Davy. 
‘Sommige klanten kwamen zon-
dagochtend aan in pyjama, stap-
ten uit de auto en konden meteen
weer vertrekken. Heel makkelijk.
We begonnen ermee in februari.’

Uiteindelijk bleek de automaat -
officieel ‘Automatenshop Passen-
dale shop&go 24/7’ - een gouden
zet tijdens de lockdown. ‘In de
shop zijn geen verkopers aanwe-
zig. Hoe minder menselijk contact,
hoe beter’, klinkt het. ‘We beslisten

Automaten met groenten, fruit en ijs immens populair

Davy Moeyaert (36) en zijn vrouw
Lien Vancraeynest (34) baten al
twaalf jaar bakkerij Moeyaert uit in
de Zonnebeekse deelgemeente
Passendale. Naast hun bakkerij in
de Statiestraat kochten ze een leeg-

Brood, koffie, groenten, fruit en 
zelfs foto’s en pakjes: onderne-
mers bieden hun verse produc-
ten sinds kort aan in automaten. 
Die staan in een nieuwe shop 
naast een bakkerij in Passendale.

PASSENDALE/ROESELARE ten. Er is een automaat voor pasfo-
to’s. Denk aan communies en fo-
to’s voor officiële documenten.’

Bpost
Intussen werd ook een overeen-
komst gesloten met Bpost voor een
pakjesautomaat. ‘Het systeem is
heel klantvriendelijk: bezoekers
zijn beschut tegen wind en regen,
en de shop is altijd open. Sinds de
opening kregen we al duizenden
klanten over de vloer.’ 

Thijs Pattyn

om andere automaten te plaatsen
en te verhuren aan ondernemers
en handelaars uit de streek. Hoe
groter en diverser het assortiment,
hoe meer bezoekers en hoe groter
de winst voor elke ondernemer.’ 
‘Een landbouwer biedt er nu aard-
beien aan en een serrebedrijf ver-
koopt er zelfgemaakte producten
zoals verse soep, groenten en zui-
vel. Een speelboerderij pakt uit
met suikervrij, lactosevrij en ge-
woon roomijs, en een fruithoeve
zorgt voor fruit en bereide gerech-
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brandweer”, vertelt haar partner.
“De brandweer startte recent

een preventiecampagne om de
bevolking te sensibiliseren om
binnendeuren in de woning zo-
veel mogelijk te sluiten, waardoor
vuur en rook zich niet kunnen
verspreiden. Dat heeft hier echt
wel het verschil gemaakt”, zegt
majoor Ignas Callens van hulp-
verleningszone Fluvia. “Dankzij
het feit dat de deuren naar de
aangrenzende ruimtes gesloten
waren, bleef de brandschade be-
perkt tot de ene ruimte vooraan
in de zaak en bleven de andere de-
len van het gebouw volledig in-
tact.” 

Zaak pas opgefrist

In het gedeelte vooraan de zaak
kwamen door de intense hitte de
lamellen aan het plafond naar be-
neden en zit de hele ruimte onder
een dikke roetlaag. 

terechtkunnen voor een ambach-
telijke scheerbeurt. Daarmee was
Sybil een van de eerste vrouwelij-
ke barbiers in onze provincie. De
brand is een ferme tegenslag voor
de zaakvoerster die in januari dit
jaar  haar zaak heropende na een
uitgebreide opfrisbeurt en ver-
nieuwing van het meubilair.  (ndz)

Bij Billie’s Beauty Lounge, die
ondertussen ruim tien jaar be-
staat, kunnen klanten terecht
voor het plaatsen van kunstna-
gels, alsook voor allerhande
schoonheidsbehandelingen en
medische pedicure. In juli 2015
werd de zaak uitgebreid met Bil-
lie’s Barber Shop, waar mannen

De brand bij Billie’s Beauty Lounge & Barber Shop was snel 
onder controle, maar veroorzaakte aanzienlijke schade. 
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Het was zaakvoerster Sybil Du-
prez zelf die omstreeks 10 uur de
brand opmerkte en de brandweer
alarmeerde. “Ik kwam iets opha-
len en zodra ik de deur opende,
merkte ik rook en de zwartgebla-
kerde ramen op. Vlammen waren
er toen niet. Gelukkig dat ik
langskwam. Normaal moest onze
zoon deze voormiddag een voet-
balmatch spelen, omdat die afge-
last is, waren we thuis”, vertelt
Sybil. “Ik ben binnengegaan en
schepte de smeulende resten in
een kruiwagen. Die reed ik naar
buiten, in afwachting van de

In de Zwevegemse deelge-
meente Sint-Denijs heeft een 
korte, maar felle brand zater-
dag heel wat schade veroor-
zaakt bij Billies Beauty 
Lounge & Barber shop langs 
de Helkijnstraat. Boosdoener 
is wellicht een kortsluiting.

SINT-DENIJS 

Zware schade na brand bij Billie’s Beauty Lounge & Barber Shop

Verkeersveiligheid komt steeds
hoger op de politieke agenda, en 
dat merken ze ook bij afvalverwer-
ker Imog. “Steeds meer gemeente-
besturen willen niet meer dat er 
nog grote vrachtwagens in de buurt
van scholen rijden. Of toch zeker 
niet als daar veel kinderen passe-
ren, bijvoorbeeld bij de start of het 
einde van de schooldag”, zegt 
Imog-woordvoerder Koen Delie. 

Dodelijk ongeval

Het bedrijf wil meevaren op die
‘trend’. “We begrijpen de bezorgd-
heid, zeker na het dodelijk ongeval 
onlangs in Zwevegem. Dus ver-
plichten we bij het volgende con-
tract onze ophalers om schoolom-
gevingen bij begin en einde van de 
lesdag te vermijden.” 

Op dit moment kan Imog weinig
doen. “We inventariseren onze op-
haalroutes en bij de opmaak van 
het volgend bestek, dat via de offi-
ciële weg op zoek gaat naar bedrij-
ven die afval ophalen, nemen we 

deze regel op in de voorwaarden”, 
zegt Delie. 

Het plan van Imog kwam eerder
onverwacht aan het licht na een 

discussie op de gemeenteraad in 
Harelbeke. Raadslid Koen Opso-
mer (CD&V) feliciteerde het stads-
bestuur met het ondertekenen van 
het werfcharter. Dat verbiedt 
bouwbedrijven om bij het begin en 
aan het einde van de schooldag in 
schoolomgevingen te passeren met 
werfverkeer. 

Kortrijk was vier jaar geleden de
eerste om dat charter te lanceren 
en kreeg overal in Vlaanderen na-
volging. “Het is een mooi initiatief, 
maar het stadsbestuur kan wat mij 
betreft nog een stap verder gaan. 
Dat er onlangs om 8 uur  een zware 
vrachtwagen van Imog door de Bal-
lingenweg reed, was bijvoorbeeld 

niet oké”, zegt Opsomer, zelf leer-
kracht in het Guldensporencollege. 

Lokaal vrachtverkeer

Schepen van Mobiliteit Tijs Naert
(SP.A/Groen) beloofde het idee 
voor te leggen aan Imog. Toen 
bleek dat het bedrijf zelf al een plan
in die zin aan het uitwerken was. 

“Dit charter gaat specifiek over
werfverkeer, maar ook bestem-
mingsverkeer moet aangepakt 
worden. Ik vraag aan Imog of ze 
hiermee rekening willen houden, 
net als we dat aan bedrijven met lo-
kaal vrachtverkeer moeten vra-
gen”, aldus Naert.

Imog wil zelf charter van bouwsector gaan toepassen

Afvalbedrijf gaat zelf vuilniswagens 
weren uit drukke schoolomgevingen 
Een vuilniswagen aan de 
schoolpoort bij het begin of 
het einde van een schooldag, 
het zou binnenkort verleden 
tijd moeten zijn. Afvalinter-
communale Imog wil haar 
ophalers verbieden om nog in 
de buurt van scholen te rij-
den op het moment dat daar 
veel kinderen lopen. 

HARELBEKE/DEERLIJK/ANZEGEM/
AVELGEM/ZWEVEGEM/KORTRIJK/
WAREGEM 

Gemeenteraadslid Koen Opsomer (rechts) deed een warme oproep om vrachtverkeer
weg te houden bij scholen, iets wat schepen Tijs Naert onderschreef. 

KAREN VERHULST

LO
H

KOEN DELIE
IMOG

“We zijn onze routes aan 
het herzien en zullen onze 
ophalers verbieden om 
aan het begin en einde 
van de lessen in de buurt 
van scholen te komen”

Bron :  Het Nieuwsblad - 26 oktober 2020
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HARELBEKE 

HARELBEKE “Toen ik vernam dat

de gouverneur van West-Vlaan-

deren, in overleg met de burge-

meesters, had besloten alle win-

ter- en kerstmarkten en schaat-

spistes te verbieden tot 3 januari

2021, kan ik niet anders zeggen

dan dat ik als betrokken schepen

van Evenementen en Toerisme

teleurgesteld ben. Ik ben er van

overtuigd dat ook de schepen van

Economie Kathleen Duchi, een-

zelfde gevoel zal hebben”, zegt

Dominique Windels (SP.A). “De

geplande en aangekondigde win-

termarkt met schaatspiste was

namelijk een fijne samenwerking

tussen de dienst communicatie

en economie van de stad Harel-

beke. Dit project zou voor een

beetje beleving in de donkere da-

gen van de coronapandemie kun-

nen zorgen. De reacties van onze

inwoners waren dan ook heel po-

sitief. Mijn ontgoocheling richt

zich dan ook voornamelijk naar al

die mensen die we toch iets aan-

boden om naar uit te kijken gedu-

rende de kerstvakantie.”

Ook voor de dienst economie zal

de ontgoocheling waarschijnlijk

groot zijn. “Men had gehoopt ook

de plaatselijke horeca te betrek-

ken in dit verhaal. Door de bele-

ving in ons centrum op de nieuwe

markt, kon dit als kapstok dienen

om hen hier ook een graantje van

te laten meepikken.” 

Schepen Windels bekent eerlijk

dat als hij dagelijks de steeds

slechtere cijfers bekijkt van de be-

smettingen, hij begrip kan op-

brengen voor dergelijke beslissin-

gen. 

“De algemene gezondheid van

mensen primeert natuurlijk op al

de rest. Alleen hoop ik dat we

toch ook de mentale gezondheid

van onze inwoners kunnen vrij-

waren.” Daarom werd al een eer-

ste maal overleg gepleegd over

wat nog eventueel kan aangebo-

den worden tijdens de kerstva-

kantie. “Wat volledig coronaveilig

is en volgens de regels die dan

eventueel kunnen gelden. Dat dit

geen evidentie is spreekt voor

zich, toch hoop ik dat we samen

met de dienst communicatie en

economie, en eventueel nog der-

den, een mooie oplossing kunnen

vinden.” (PVH)

Dan toch geen ijspiste: schepen
Windels reageert ontgoocheld

De ijspiste komt er dit jaar niet. (foto LOO)

HARELBEKE Gustave Decave-

le, echtgenoot van Bernice

Cannie, is geboren in Harelbe-

ke en overleden in Kortrijk,

gesterkt door het ziekensa-

crament. Gustave is vader van

Jo en Stef en grootvader van

Kjell, Thijs, Guillaume en Axel.

Hij is overgrootvader van

Lowie, Astor en Charles. De

uitvaartplechtigheid vindt

plaats in intieme kring op 31

oktober in de Sint-Salvatorkerk

in Harelbeke. Na de dienst zal

de asurne een mooi plaatsje

krijgen bij Gustave thuis in

Harelbeke. (PVH/Ruwcentrum

Deseyne)

ZIJ GINGEN VAN

ONS HEEN

Gustave Decavele
27/09/1930- 24/10/2020

Blue-bike heeft als deelfietsaan-

bieder een groot netwerk met nu

al 65 Blue-bikelocaties, meestal in

Vlaanderen. “We streven ernaar

om dat netwerk de komende ja-

ren nog verder uit te breiden, zo-

als nu in Harelbeke. Onze ambitie

is om die 66 minstens te verdub-

belen de komende jaren. Het is

ook een duurzame keuze. Blue-

bike zorgt voor minder verkeers-

druk op het autowegennet”, zegt

Ann Coppens, Innovation mana-

ger bij Blue-bike. Schepen van

Mobiliteit Tijs Naert (Groen) is

best tevreden met het nieuwe ver-

voermiddel: “Dankzij de komst

van de Blue-bike kan de gebruiker

van het openbaar vervoer nu vlot

van het station naar zijn of haar

werkbestemming. Met de tussen-

komst van de stad en de Vlaamse

overheid betaalt een Blue-bikea-

bonnee slechts 1,15 euro per rit

van maximaal 24 uur.” Ook voor

Ethias, structurele partner van

Blue-bike, is de opening van het

knooppunt goed nieuws. “Ethias

is bekroond voor haar maat-

schappelijke betrokkenheid in

2019. Tegen 2030 willen we CO2

neutraliteit bereiken en geen

brandstoffen van fossiele oor-

sprong gebruiken”, aldus Hendrik

Reynaert van Ethias. 

Wie nog geen abonnee is en Blue-

bike eerst wil uitproberen alvo-

rens een lidmaatschap af te slui-

ten, kan snel en eenvoudig een

gratis proefrit aanvragen dankzij

de tijdelijke sms-actie met steun

van de Vlaamse overheid. “Dat

kan door Bluebike te sms’en naar

3310. Hierna ontvangt de gebrui-

ker meteen een 10-cijfercode per

sms. Met de code kan de gebrui-

ker eenmalig een Blue-bike lenen

op een locatie naar keuze”, aldus

nog Ann Coppens. In 2019 wer-

den ruim 276.000 Blue-bike ritten

gemaakt vanuit 65 uitleenloca-

ties. 

Uit onderzoek blijkt dat 93 pro-

cent van deze ritten in combina-

tie met het openbaar vervoer ge-

beuren en dat bovendien 28 pro-

cent van de ritten voordien met

de wagen werden gemaakt. (PVH)

Nu ook deelfietsen aan station 
HARELBEKE Blue-bike is

nu ook in Harelbeke be-

schikbaar. Op het Stati-

onsplein staan 12 Blue-

bikes. Om het gebruik

van de blauwe deelfiet-

sen te stimuleren loopt

momenteel een sms-actie

waarmee reizigers een

gratis proefrit kunnen

verzilveren. Hendrik Reynaert van Ethias, Gunter De Baerdemaeker directeur Mobiel Kortrijk,
Innovation manager van Blue-bike Ann Coppens, schepen van Mobiliteit Tijs
Naert en gemeenteraadslid Wout Patyn testen de Blue-bikes. (foto LOO)

Het verhaal voor Imog begint bij

een gemeenteraadszitting, waar

het stadsbestuur een werfcharter

goedkeurde dat bouwbedrijven

verbiedt om bij het begin en aan

het einde van de schooldag in

schoolomgevingen met werfver-

keer te passeren. Raadslid Koen

Opsomer (CD&V) feliciteerde het

stadsbestuur toen met het onder-

tekenen van het werfcharter. 

“Het is een heel mooi initiatief,

maar het stadsbestuur mag gerust

een grotere stap zetten. Het kan

bijvoorbeeld niet dat een vracht-

wagen om 8 uur ’s morgens aan

een schoolpoort in de Ballingweg

passeert waar het op dat uur heel

druk is”, aldus Koen Opsomer, die

leerkracht is aan het Guldenspo-

rencollege. “Meer en meer ge-

meentebesturen willen niet meer

dat er nog grote vrachtwagens in

de buurt van scholen rijden bij-

voorbeeld ’s ochtends en in de

namiddag wanneer de school-

poorten openen of sluiten. Wij

gaan zeker mee met die trend en

willen dit traject volgen. We wil-

len dit toepassen op onze vracht-

wagens die afval ophalen”, zegt

woordvoerder Koen Delie van

Imog. 

WERKPLAN

Het stadsbestuur legde via sche-

pen van Mobiliteit Tijs Naert

(Groen) het charter voor aan

Imog, dat eigenlijk al bezig was

met dergelijk plan. “Momenteel

zijn we bij Imog al een tijdje in

overleg met de bestuurders en

ophalers van de vuilniswagens.

We begrijpen de bezorgdheid van

de ouders en andere mensen, ze-

ker na het dodelijk ongeval on-

langs in Zwevegem. Momenteel

zijn we bezig met alle ophaalrou-

tes en stopplaatsen van onze vuil-

niswagens te inventariseren en in

kaart te brengen. Ook de uren

waar zij op drukke plaatsen moe-

ten passeren. Wij maken daar een

‘werkplan bestemmingsverkeer’

van op”, zegt Delie. “Bij het vol-

gend contract worden de opha-

lers verplicht om andere uren aan

te houden om zo de drukke uren

aan scholen te vermijden. Dat is

belangrijk. Dat geldt ook voor an-

dere ophalers die voor ons wer-

ken. Uiteraard wordt er rekening

mee gehouden dat onze werkne-

mers hun werk moeten kunnen

doen en dat ze zich niet ‘vastrij-

den’ in verkeer of sommige ver-

keerssituaties.” (PVH)

Imog wil wegreuzen van
scholen weghouden
HARELBEKE Afvalverwer-

ker Imog wil de vracht-

wagens weren uit een

drukke schoolomgeving.

“Meer en meer gemeen-

tebesturen willen niet

meer dat er nog grote

vrachtwagens rijden waar

veel kinderen passeren.

Wij stappen daarin mee”,

zegt Koen Delie van

Imog.
Koen Opsomer (Guldensporencollege) en Koen Delie (Imog) in de omgeving van
de Centrumschool. (foto LOO)

HARELBEKE Lewis kreeg er

op 22 oktober een zusje bij:

Zoey (49 cm en 3,590 kg). Ze

zag het levenslicht in het AZ

Delta campus Menen. Trotse

ouders zijn Sam Devos en

Lindsey Vanmellaerts uit de

Hallenstraat. (foto MPM)

ZIJ KOMEN

ERBIJ

Zoey

Bron :  Krant van West-Vlaanderen - 30 oktober2020



Bron :  Het Laatste Nieuws - 28 oktober 2020



DE ONTSLUITINGSWEG OMGELEID NAAR HET VLAAMSE GEWEST 
 
Na besprekingen op Vlaams niveau, ligt een doorbraak voor de ontsluiting van het 
bedrijventerrein Trekweg-Moen en Imog, net als de overbelasting van het centrum van 
Heestert en Avelgem, binnen handbereik. 
 
De Vlaamse Ministers van Mobiliteit en Openbare Werken en van Omgeving erkennen dat de 
mobiliteitsproblemen waarmee Zwevegem en Avelgem geconfronteerd worden van 
bovenlokaal belang zijn en niet op gemeentelijk niveau kunnen opgelost worden. 
Om die reden stelde de gemeenteraad van Avelgem en Zwevegem op maandag 26 oktober 
de officiële vraag aan het Vlaams Gewest om een planningsproces te starten en een 
onderzoek te starten naar een structurele oplossing voor de optimalisatie van de verbinding 
tussen Zwevegem (Knokke) en Avelgem.  
 
Een princiepsbeslissing zou nog eind 2020 kunnen genomen worden.  
 
Alle politieke fracties vertegenwoordigd in de gemeenteraad van Zwevegem werden op 
voorhand geïnformeerd van deze nieuwe wending die zij ook allen toejuichen en 
ondersteunen. 
 
Het is een buitengewone kans om uiteindelijk op het terrein snel een oplossing te realiseren 
in het voordeel van de verkeersveiligheid en het wooncomfort in het centrum van Avelgem, 
Heestert en Moen. De oplossing van het gezond verstand en voor het algemeen belang. 
 
De voordelen van een bovenlokale oplossing op Vlaams niveau zijn van onschatbaar belang: 

 
1. De kernen van Avelgem, Heestert en Moen zullen verlost zijn van het zwaar 

vrachtverkeer; 
2. Het Vlaams Gewest wil tot snelle realisatie overgaan en daarvoor een gewestelijk RUP 

onmiddellijk opstarten; 
3. Het Vlaamse Gewest zal uiteraard ook de kosten van het project dragen, een 

voordeel voor iedere Zwevegemse belastingbetaler. 
 
Het uiteindelijke tracé zal na afweging van diverse alternatieven bepaald worden door het 
Vlaamse Gewest die het habitatgebied wil sparen. Zoals ook uit nader en grondig onderzoek 
is gebleken, is het zogenaamde 0 tracé, zijnde de verbetering van de huidige Sluislaan, als 
alternatief uitgesloten. 
 
Vlaanderen zoekt naar een definitieve oplossing die zowel de problematiek van Imog en 
Trekweg in Moen als de doortocht in Heestert kan oplossen. Dit betekent dat de omleiding 
niet kan aantakken in de Stationsstraat of aan Moenstatie. 
 
In de onderhandelingen is het duidelijk geworden dat er zal gekozen worden voor een tracé 
met groot draagvlak en met het oog op een optimale verkeersveiligheid, ook voor de fietsers 
en de aanpalende inwoners. 
 
Het werd in de gemeenteraad, na meer dan 20 jaar procedure en politiek touwgetrek, een 
historische beslissing genoemd. Deze kon enkel tot stand komen door de 
samenwerking van alle fracties boven hun politieke grenzen heen. 
 
Het algemeen belang van een snelle en duurzame realisatie en het voordeel van  de 
financiering door het Vlaams Gewest primeerden terecht op de eerder ingenomen 
standpunten. 
 
 
Namens de gemeenteraad 
De burgemeester, bevoegd voor communicatie, en de Voorzitters van alle fracties, 
 
Bart Colson   Stefanie Vanden Bossche   Wim Monteyne 
CD & V    Lijst Burgemeester    N-VA 
 
 
Marc Desloovere  Antoon Vanassche    Yves De Bosscher 
Samen    Zwevegem Vooruit    Groen 
 
 
Marc Doutreluingne 
Burgemeester 

Bron :  Digitale regio Kortrijk - 26 oktober 2020
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WAREGEM Q Al jaren wer-
ken politiezone Mira, het
stadsbestuur en afvalinter-
communale Imog samen
om het zwerfvuil in te per-
ken op het openbaar do-
mein. Daarvoor voeren ze
campagnes, zijn er ook op-
ruimacties en worden
doelgerichte projecten uit-
gewerkt. Tijdens de voor-
bije Week van de Handha-

ving voerden stad en Mira extra controles uit. Zij stelden vast dat het dumpen van
zwerfvuil ondanks de vele geleverde inspanningen toch nog altijd gebeurt, zowel in
greppels als op het openbaar domein in woonwijken en straten. Op de foto: mede-
werkers van de Waregemse groendienst, Imog en agenten van Mira op het terrein
van afvalbakken. (JADE - foto JADE)

Extra controles tegen zwerfvuil

OLSENE Q Door corona
kon de traditionele pyja-
maparty in de vrije basis-
school van de Zultse deel-
gemeente Olsene niet
doorgaan. Maar het ouder-
comité pakte in overleg
met de directie uit met een
swingend en vooral kleur-
rijk initiatief: een school-
dag lang alles in fluo. Aan
de schoolkinderen werd

gevraagd om een passende outfit aan te trekken die hoorde bij het onderwerp van de
dag. En een dj zorgde voor een swingend programma waarbij de kinderen vooraf hun
eigen top-3 hadden afgegeven. Voor iedereen stonden er lekkere hapjes en verfris-
singen klaar om eventjes te bekomen van de geleverde inspanningen. De uitdagende
opdracht van het oudercomité werd tot in de puntjes uitgevoerd. (JADE - foto JADE)

Basisschool ziet alles in fluo

SINT-ELOOIS-VIJVE Q So-
mival heeft door corona
nog geen enkele geplande
activiteit kunnen afwer-
ken. Maar toch kon op za-
terdag 10 oktober een
groepje van een twintigtal
leden zich opmaken voor
een eerste wandeling,
langs een parcours in Sint-
Eloois-Vijve. Verdeeld
over twee minigroepjes

werd een afstand van zes kilometer afgelegd waarbij iedereen een mondmasker
droeg, ook bij de begeleiders. In het Fruitbedrijf Lambrecht was er een korte pauze
waar iedereen kon genieten van een gezond drankje en een stukje fruit. Op de foto zie
je de wandelaars van Somival met de begeleiders aan de kerk van Sint-Eloois-Vijve.
De volgende wandeling is zaterdag 14 november. (JADE - foto JADE)

Somival wandelt opnieuw

WAREGEM Q Bij Frank
Dekeyster van wijnen,
champagne en cava Deli-
cham is het van vrijdag 23
tot en met zondag 25 okto-
ber drie dagen lang open-
deur. Zijn zaak aan de
Meersstraat 76B wordt
volledig coronaproof in-
gericht. Wie wil komen
naar deze tasting moet een
tijdsblok reserveren waar-

op het voor hem of haar mogelijk is. Dat kan via het e-mailadres of via 0477 26 80 82.
Openingsuren: vrijdag 23 oktober van 18 tot 19.30 uur, zaterdag 24 oktober van 16
tot 17.30 en van 18.30 tot 20 uur, zondag 25 oktober 11 tot 12.30 uur. Een weekje
later zijn er van donderdag 29 tot zaterdag 31 oktober drie coronaproof champagne-
dagen. Mailen naar boekhouding@delicham.be (JADE - foto JADE)

Opendeurdagen bij Delicham

Uw krant luistert...
Wij brengen het nieuws naar de lezer. Contacteer: Het Gouden Blad

Tel. 09 237 11 84 - Fax 09 237 11 62 - redactiegoudenbladwaregem@roularta.be

Het Gouden Oog op...

DB679272I0

TE KOOP
22 sociale koopwoningen
Alcide de Gasperilaan, Nieuwenhove, 
Waregem vanaf € 247.964 (excl. 6% BTW)

welkom op onze kijkdagen:
- woensdag 28 oktober 2020 van 14 tot 17 uur
- zaterdag 31 oktober 2020 van 14 tot 17 uur
- zondag 8 november 2020 van 10 tot 13 uur

Kom langs zonder afspraak

Dit heeft de Alcide Gasperilaan in Nieuwenhove 

u te bieden:

•  ruime, halfopen, energiezuinige 

 en onderhoudsvriendelijke woningen met tuin

•  ontworpen met veel aandacht voor comfort en 

lichtinval

•  in een rustige, veilige en kindvriendelijke buurt

Informeer nu of u in aanmerking komt 

voor de gunstige sociale voorwaarden 

via www.wonenregiokortrijk.be

Interesse? 
Kom naar onze kijkdagen 
of contacteer ons: 
info@wonenregiokortrijk.be
of 056/26.02.36
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Acht mensen die vorig jaar
werden betrapt met drugs op
zak op festivals in onze regio
zijn veroordeeld. De drugsge-
bruikers kregen tot vier maan-
den celstraf en een geldboete
van 8.000 euro.

Op de festivals Voltage in
Zwevegem en Kamping Kitsch
in Kortrijk werden vorig jaar
tientallen bezoekers betrapt
met drugs op zak. Wie de min-
nelijke schikking niet betaalt,
krijgt een dagvaarding in de
bus. 

Vorig maand moest een deel
van de betrapte drugsgebrui-
kers voor de rechter verschij-
nen. De acht gebruikers ston-
den allemaal terecht omdat ze
een kleine hoeveelheid drugs
bij zich hadden. De rechter
deed uitspraak in alle zaken.
De betrapte drugsgebruikers
kregen tot vier maanden cel-
straf met uitstel. Allemaal
moeten ze ook een boete van
8.000 euro betalen.  (eva)

KORTRIJK / ZWEVEGEM 

Drugsgebruikers op 
festivals zwaar beboet

Verstopte camera's konden dit
jaar al 77 sluikstorters spotten in 
Waregem. Dertien daarvan wer-
den al veroordeeld.

Dat blijkt uit cijfers die raadslid
Michiel Vandewalle (N-VA/
Open VLD) opvroeg. De camera's 
van afvalintercommunale Imog 
werden dit jaar al 24 keer ingezet 
in Waregem en konden zo 77 
sluikstorters spotten. “Dertien 
mensen ontvingen hierdoor al 
een boete, die schommelt tussen 
60 en 125 euro. 26 dossiers wer-
den geseponeerd omdat identifi-
catie onmogelijk was, 38 dossiers 
zijn nog in behandeling”, zegt 
schepen van Milieu Maria Pol-
fliet (CD&V). 

Vandewalle vroeg ook een extra
agendapunt toe te voegen aan de 
gemeenteraad. Hij wou  een extra
verbod invoeren op het verdelen 
van gratis regionale pers in leeg-
staande panden, op het versprei-
den van staaltjes zonder toelating
en op het achterlaten van recla-
me op voertuigen. Het punt werd 
door de meerderheid wegens ge-
brek aan hoogdringendheid niet 
toegevoegd aan de agenda. Burge-
meester Kurt Vanryckeghem 
(CD&V) beloofde  het mee te ne-
men in de nabije aanpassing van 
het politiereglement.  (kvo)

WAREGEM 

Al 77 sluikstorters 
gespot dit jaar

Bij buitensportwinkel A.S.
Adventure op de Kortrijkse-
steenweg ging een dief  dins-
dagnamiddag met veel kleding-
stukken de paskamer binnen,
maar een medewerkster zag
dat hij met opvallend minder
kleding weer buiten kwam.

Toen ze de kassierster wilde
inlichten om de toegangsdeur
te sluiten, was de man al naar
buiten gelopen. Een winkelme-
dewerker zette nog de achter-
volging in langs de Hippo-
droomstraat, maar moest na
een korte schermutseling de
kloeke kleine man laten gaan.
In de winkel bleek dat hij drie
jassen had gestolen.  (gsd)

HARELBEKE 

Dief vlucht met jassen

te tonen. Door corona moesten
we de tentoonstelling al van ju-
ni naar oktober verhuizen.”

Je ziet het fotowerk geduren-
de één weekend in het Fatima-
klooster van Heule op 24 okto-
ber van 14 tot 18 uur en op
25 oktober van 10 tot 17 uur. 

Wie de tentoonstelling wil be-
zoeken, moet online reserveren
via het facebookevenement Fo-
totentoonstelling Shoot 2020.
(vkk)

kanker. Ook zij is ondertussen
overleden. En dan was er nog
corona.

“De coronacrisis zorgde er-
voor dat heel wat onder ons
met de handen in het haar za-
ten”, klinkt het bij de andere
cursisten. “Veel van de projec-
ten waren nog volop in groei.
We zetten de bijeenkomsten
echter online verder. En we
stelden alles in het werk om
onze projecten aan het publiek

W De deelnemers aan Shoot 20/20 met bovenaan overleden cursisten Ilse en Cindy.

IF

Afgelopen werkjaar liep de op-
leiding fotografie bij CVO Scala
van Eveline, Filip, Inge, Jac-
ques, Lies, Marjan, Nele en
Sascha niet van een leien dakje.
Twee deelnemers, Ilse en Cin-
dy, stierven tijdens de oplei-
ding. In de tentoonstelling stelt
de groep het werk van de twee
overleden fotografen dan ook
centraal, als een eerbetoon. 

“In september vorig jaar start-
ten we met de opleiding”, zeg-
gen de cursisten, die als groep

willen communiceren. “Som-
migen hadden al een duidelijk
beeld van wat hun afstudeer-
project zou worden. Voor ande-
ren was het eerder een lijstje
met tal van ideeën. Niet lang
daarna volgde een donderslag
bij heldere hemel. Ilse overleed
onverwacht. Een moeilijk mo-
ment voor de groep, maar ook
een moment waarbij we steun
hadden aan elkaar. Elke cursist
ging op zijn manier verder met
zijn project. Op tussentijdse
bijeenkomsten konden we een
glimp van elkaars werk opvan-
gen en tips uitwisselen.”

Online reserveren

De groep moest daarna een
tweede tegenslag verwerken.
Medecursiste Cindy kreeg voor
de tweede keer de diagnose van

Fototentoonstelling is 
eerbetoon aan overleden 
cursisten Ilse en Cindy
In het Fatimaklooster in 
Heule loopt dit weekend 
Shoot 20/20. Je ziet werk 
van cursisten fotografie die 
in juni afstudeerden. Bij-
zondere aandacht is er voor 
twee cursisten die afgelo-
pen jaar overleden.

HEULE 

“Zeg eens hoeveel keer we
deze zomer gebarbecued heb-
ben?” Bart Vanneste vraagt
het zijn vriendin met een
kwajongensachtige grijns op
zijn gezicht. Lang moet ze
niet nadenken. “Elke dag ze-
ker?” 

Dat de 29-jarige Wevelgem-
naar bezeten is door barbe-
cue, is een understatement.
Maar elke dag worstjes, rib-
betjes en een côte à l’os op de
grill? Neen, dat niet. “Ik zou
denk ik wel voor elke dag van
het jaar een nieuw barbecue-
gerechtje kunnen bedenken”,
zegt Bart. 

Waar de barbecuemicrobe
vandaan komt? “In de KSA
stonden mijn ouders altijd in
voor de barbecue, dus het zit
wel degelijk in mijn bloed.
Sindsdien ben ik al in mijn
element als ik het vuur al zie
aangaan. Eigenlijk niet voor
het vlees, maar puur omdat

ik er iemand een plezier mee
kan doen.”

Van passie beroep maken

Nu wil hij van zijn passie
ook zijn beroep maken. Daar-
om schafte Bart – Barrie voor
de vrienden – zich een food-
truck aan. Hij werkt bij Beka-
ert in Zwevegem, maar zo
kan hij met Barrie’s Barbe-
cue ook zijn culinaire ei kwijt
– en dat ondanks de moeilij-
ke coronatijden. “Maar zo
kan ik op mijn gemak aan de
weg timmeren”, zegt hij.
“Voorlopig starten we met
pakketten die we aan parti-
culieren, winkels en frituren
verkopen, maar willen we
ook met onze foodtruck op
locatie gaan en catering ver-
zorgen.” 

De specialiteit? Dat wordt
zijn pulled meat. Kip of var-
ken en met een zelfgemaakt
sausje – overheerlijk, maar er
kruipt meer dan een halve
dag werk in. “Voor pulled
pork moet het vlees al zo’n 14
uur garen”, legt Bart uit.
“Daarna heb je nog eens een
uurtje nodig om het vlees los
te maken. Ik kocht daarvoor
een pelletbarbecue – mijn ze-
vende barbecuestel in twee
jaar – zodat ik de tempera-
tuur op afstand kan regelen.”

BBQ van een ander niveau 

Barbecue van een ander ni-
veau dus. Naast het pulled
meat, wil hij ook verschillen-
de andere vleessoorten aan-
bieden. “Picanha bijvoor-
beeld. Een onbekend en on-

bemind stukje maar o zo
lekker”, aldus Bart, terwijl
het water hem al in de mond
komt te staan. Zelden iemand
zo lyrisch over vlees horen
praten. “Maar later wil ik ook
inzetten op groenten. Ik hou
me namelijk ook graag bezig
in mijn moestuin.” 

Ondanks corona vliegt Bart
er meteen al in. “Ik wou so-
wieso tegen mijn dertigste
iets van mezelf hebben, om
zo iets door te kunnen geven
aan de kinderen.”

“Pakketjes kunnen meteen
al en op 7 en 8 november hou
ik een kick-off moment voor
de buren. Zij hebben al ge-
noeg kunnen ruiken, dan
kunnen ze ook proeven.”

Voorlopig pakketten voor particulieren, winkels en frituren, later op locatie en catering

Bart investeert in nieuwe foodtruck 
waarin hij passie voor barbecue kwijt kan
De horecasector krijgt 
klappen, maar dat belet 
Bart Vanneste niet om uit 
te pakken met een nagel-
nieuwe foodtruck. Daarin 
kan hij zijn passie voor 
barbecue helemaal kwijt. 
Zijn specialiteit? Pulled 
meat.

WEVELGEM 

W De barbecue kent voor Bart geen geheimen. Geheimen die hij nu graag deelt via zijn foodtruck. 

JOERIE DEWAGENAERE

D
JR

BART VANNESTE

“Ik zou denk ik voor 
elke dag van het jaar 
een nieuw 
barbecuegerechtje 
kan bedenken”

INFO
Facebookpagina barries.bbq.
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HARELBEKE 

Tijdens de eerste lockdown zijn

enkele spelers en ex-spelers van

FC Damberd begonnen met fiet-

sen. “Dit om onze conditie voor

de competitiestart te onderhou-

den. Er mocht enkel nog gewan-

deld en gefietst worden die pe-

riode en zo hebben we stelsel-

matig meer geïnteresseerde fiet-

sers gekregen die ook wensten

mee te rijden”, vertelt mede-ini-

tiatiefnemer Kenneth Vanden

Broucke. “Het mooie weer tij-

dens die periode zal er zeker

mee te maken hebben dat wij

direct heel wat mensen op de

fiets gekregen hebben. Toen de

horeca opnieuw open mocht is

door de vele interesse het idee

ontstaan om een recreatieve

fietsploeg op te starten.” 

Samen met Fabian Braekevelt,

Pieter Spiessens en Davy De-

meyere stak Kenneth de koppen

bij elkaar om te kijken wat er no-

dig was om deze ploeg op te

richten. Dankzij de steun van

enkele sponsors werd de ploeg

boven de doopvont gehouden.

GEZELLIGE BENDE 

“De vele interesse was meteen

voelbaar bij de inschrijvingen.

Momenteel hebben wij een le-

denlijst van 23 personen met een

diversiteit van leeftijden die

zorgt voor mooie verhalen tij-

dens het rijden”, gaat Kenneth

verder. “Tijdens de eerste ritten

bleek al snel dat de groep te

groot was. We hebben ons dan

opgesplitst in twee groepen: een

groep die gezamenlijk aan een

praattempo toeren van circa 60

kilometer rijdt, en een tweede

groep waar praten iets moeilijker

wordt met gemiddelden van

meer dan 30 kilometer per uur in

een rit van ongeveer 80 à 100

kilometer.” 

De ritten vinden plaats op zon-

dagvoormiddag, maar soms

wordt er ook onderling afgespro-

ken om in de week of de zater-

dag een rit te rijden. “We spre-

ken niet graag over A- en B-ploeg

omdat wij willen zorgen dat het

altijd mogelijk is om te switchen

van groep. 

VROUWELIJKE LEDEN

De kloof mag niet te groot wor-

den, want we blijven natuurlijk

een gezellige bende. Ook voor

eventuele nieuwe leden moet

het altijd mogelijk zijn om snel

in te pikken gelijk welk niveau

die persoon heeft. Graag hadden

we zeker nog enkele leden ver-

welkomd alsook wat vrouwelijke

leden, want nu bestaat de groep

enkel uit mannen”, besluit Ken-

neth. (PVH)

Damberdstampers nieuwe fietsclub
BAVIKHOVE Onder de

naam De Damberdstam-

pers werd een nieuwe

fietsclub gestart. De

groep bestaat uit enkele

spelers en ex-spelers van

voetbalploeg FC Dam-

berd. Spijtig genoeg over-

leed dinsdagnacht Fabian

Braekevelt, de initiatief-

nemer achter de club,

aan een hartfalen.
Leden van de nieuwe fietsgroep De Damberdstampers bij een van hun eerste uitstappen. (foto LOO)

HARELBEKE Tot en met 29 no-

vember stellen 23 nationale en in-

ternationale kunstenaars een

werk tentoon in Kunstenhuis Ha-

relbeke onder de noemer ‘404 Pa-

ge Not Found’. Waarom deze ti-

tel? “Als je iets zoekt op internet

en je tikt het fout in komt de zin

‘404 Page Not Found’ op het

scherm. Alle kennis van de wereld

is slechts één vingerklik van ons

verwijderd, maar er zijn hiaten

ondanks de hoeveelheid van onze

wijsheid”, duidt curator Frank

Merkx. ‘In het nieuwe Gents Uni-

versiteitsmuseum vonden wij 19

wetenschapsobjecten en wij pro-

beren een match te zoeken met

de kunstwerken van de kunste-

naars. Zij gaan in dialoog met het

object en proberen het te verkla-

ren en te onthullen.” 

De tentoonstelling bestaat uit

twee luiken. De fysieke tentoon-

stelling in het Kunstenhuis in Ha-

relbeke, is open van donderdag

tot en met zondag van 14 tot 18

uur. Het tweede is een digitaal

luik online. (PVH)

Ontdek meer op www.

kunstenhuis.be. 

32 kunstenaars
stellen tentoon in
Kunstenhuis

HARELBEKE Net na de Week van

de Handhaving van 5 tot 11 okto-

ber keurde de gemeenteraad een

aanpassing goed van het regle-

ment rond camerabewaking en

sluikstorten. Dit is de vijfde pijler

in het zwerfvuil- en sluikstortbe-

leid. “Na communicatie, sensibi-

lisatie, participatie – zoals onze

Mooimakers – en inrichten van de

omgeving en aanpak infrastruc-

tuur komt deze pijler. Handha-

ving is het sluitstuk van ons sluik-

stortbeleid. We rekenen op de

eerste plaats op de burgerzin van

onze inwoners, die hun eigen om-

geving net en proper houden. He-

laas stellen we vast dat er nog al-

tijd te veel mensen afval langs de

weg gooien en sluikstorten”, al-

dus schepen van Milieu Tijs Naert

(Groen). “We namen daarom al

enkele andere maatregelen.”

“Op het Intergemeentelijk Recy-

clagepark zijn ondertussen meer

fracties gratis en andere fracties

zijn goedkoper geworden. Dit al-

les, samen met dit zogenaamd

‘sluitstuk’ van handhaving, moet

zorgen voor een nettere buurt en

stad. De verruimde inzet van ca-

merabewaking op probleemloca-

ties op het volledige grondgebied

van de gemeente zou de effectie-

ve handhaving dus moeten ver-

hogen en bovendien zowel pre-

ventief als ontradend werken.

Met deze aanpassing kan er snel

ingespeeld worden op actuele zo-

genaamde ‘hotspots’. Voor hen

die het toch nog overwegen, de

boetes op sluikstort zijn niet

min.” (PVH)

Extra camera’s om
sluikstorten nog meer
tegen te gaan

Arlette Verfaillie (83) is geboren

op 9 november 1937 in Roeselare

en is enig kind. Zij volgde lager

onderwijs in de stadsschool en

het middelbaar bij de Grauwe

Zusters’, waar ze handel volgde.

Op haar 17de ging Arlette werken.

Eerst als bediende bij Cornelis

Wyckhuyse in Roeselare en na

haar huwelijk als bediende bij

BST in Kortrijk. 

“Daarna deed ik jaren de admini-

stratie in het bedrijf van mijn

man”, zegt Arlette. Zij houdt van

naaiwerken en reizen. 

Germain Vercruysse (85) is gebo-

ren op 5 maart 1935 in Harelbeke.

Hij is de oudste uit een gezin van

drie zonen. Germain ging in Sta-

segem naar de lagere school. “De

rest schoolde ik bij via avondles.

Ik leerde daar van alles, zoals

Frans en autotechniek. Maar na-

tuurlijk leerde ik heel veel op mijn

werk”, aldus Germain, die op zijn

zestiende ging werken. Hij begon

bij zijn vader als garnierder en

daarna werkten ze samen bij Fir-

ma Decoene in Kortrijk. Na enke-

le jaren is hij zelfstandig begon-

nen onder de naam Vercruysse

Binnenhuisinrichting. 

Het bedrijf is verder uitgebreid

met schilderwerken, gordijnen,

wand- en vloerbekleding. “We

werkten samen met bekende bin-

nenhuisarchitecten, onder ande-

re Fred Sandra uit Kortrijk.” Enke-

le bekende realisaties van hen

zijn: de casino’s in Middelkerke,

Knokke en Chaudfontaine en ho-

tels en restaurants over heel Bel-

gië. “We werkten ook voor televi-

sieprogramma’s zoals Hoger-La-

ger en Mike aan Zee”, zegt Ger-

main, die geen militaire

dienstplicht moest vervullen. Zijn

hobby’s zijn petanque en reizen. 

Het koppel leerde elkaar kennen

in feest- en balzaal De Beurs in

Roeselare. “Mijn broer Pierre, een

kameraad en ikzelf trokken daar

naartoe met de fiets. We gingen in

de zaal aan een tafeltje zitten,

maar dat was voorbehouden voor

dames. Ik bleef zitten en zei aan

de dames als grap dat ze maar op

onze schoot moesten zitten”, zegt

Germain lachend. Eén van die da-

mes was Arlette. “De vonk sloeg

vlug over en we zien elkaar nog

altijd ‘geren’”, pikt Arlette in. Na

een jaar verkering trouwden de

jubilarissen in Roeselare op 14

oktober 1960. “Op het menu ston-

den forellen en er was ook een

dansorkest, maar we weten de

naam ervan niet meer.” 

FAMILIE

Intussen is het gezin uitgebreid

met dochter Jo, kleindochter

Stephanie en achterkleindochter

Margaux. In hun vrije tijd gingen

Arlette en Germain graag op reis.

“We wilden nu graag naar Spanje

trekken, maar door corona kan

dit helaas niet. Ik zal het bij pe-

tanque kijken houden”, besluit

Germain. Tijdens de ontvangst op

het stadhuis kreeg het diamanten

paar geschenken aangeboden

vanwege de stad en een brief van-

wege het koningspaar.

G E R M A I N V E R C R U Y S S E E N A R L E T T E V E R F A I L L I E 6 0 J A A R G E T R O U W D

“De vonk sloeg vlug over
in feestzaal De Beurs”

Germain Vercruysse en Arlette Verfaille werden naar aanleiding van hun 60-jarig
huwelijk op het stadhuis ontvangen, in gezelschap van hun familie. (foto LOO)

HARELBEKE Germain

Vercruysse en Arlette

Verfaille zijn 60 jaar ge-

trouwd. Op 14 oktober

1960 stapten ze in het

huwelijksbootje. De jubi-

larissen werden naar

aanleiding van hun dia-

manten huwelijksjubi-

leum, samen met de

naaste familie, op het

stadhuis in ontvangen.

DOOR PETER VAN HERZEELE
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Waste Management
Intelligent Systems and Policies

Good Practices Guide
Promoting innovation to improve 
waste management at the local level

 © City of Antwerp



In the last decades the costs for waste management 
increased and “the polluter pays” system is applied. At 
IMOG – an intermunicipal waste collection organisa-
tion for 11 municipalities in South West Flanders – dif-
ferent tariffs were introduced to differentiate between 
expensive and less expensive types of waste with 
the aim of encouraging everyone to prevent residual 
waste. Residual waste is often not suited for recycling 
and can then only be incinerated or landfilled. For both 
handling types strict environmental norms have to be 
fulfilled and high-technology control systems need to 
be applied. Therefore, this is a very expensive type of 
waste.
The different waste types, brought to the civic amen-
ity sites, are weighed and costs are directly charged. 
This way, everyone is stimulated individually to pro-
duce less waste and to separate as much as possible. 
However, not every waste is subject to a charge. Only 
waste types with high/expensive handling costs, such 
as bulky waste are subject to a charge.
To increase the amount of collected bulky waste suita-
ble for recycling, IMOG developed an innovative data 

collection system on recycle patterns of citizens with 
specific focus on bulky waste. The data of this UR-
BANREC customer portal are collected on the city 
amenity sites (CAS). Based on these data, targeted 
educational programs and awareness raising actions 
will be developed. Furthermore, the effect of pilot ac-
tions can be measured and valuable input provided for 
the revision of current policies.

U
se of data and technologies to optim

ise system
s

Customer portal for 
collected bulky waste at 
civic amenity sites

THE PRACTICE

WINPOL Good Practices Guide 
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Monitoring and 
decision making

Civic 
amenity site

Feedback 
to citizens

“An innovative data collection system on 
recycle patterns of citizens with specific focus 
on bulky waste at civic amenity sites”

IMOG
Intermunicipal co-operation for waste treatment 
in the region of South-West-Flanders

September 2017- October 2018

Prov. West-Vlaanderen
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EVIDENCE OF SUCCESS

RESOURCES NEEDED

The URBANREC customer portal has been implemented 
in October 2018. Awareness raising actions and educa-
tional programs have been set up and developed during 
spring and summer 2019. The effects have been com-
municated via the URBANREC newsletter and website.

About 12 months of development: EUR 160,000 for ma-
terials and EUR 40,000 for staff costs. The H2020 UR-
BANREC project provided 100% funding.

The URBANREC customer portal has been imple-
mented in October 2018. Awareness raising actions 
and educational programs have been set up and de-
veloped during spring and summer 2019. The effects 
have been communicated via the URBANREC news-
letter and website.

INFO
https://urbanrec-project.eu/

POTENTIAL FOR LEARNING OR
TRANSFER



A lot of bulky waste items, such as furniture, carpets, 
mattresses, etc. are brought to the city amenity site 
and becoming waste, while still re-useable. IMOG – an 
intermunicipal waste collection and treatment organ-
isation for 11 municipalities in South West Flanders 
– developed in cooperation with the re-use centre a 
mobile app that fills the gap between the re-use cen-
tre, citizens, and IMOG. The aim is to increase the re-
use and recycling of bulky items by educating citizens 
about the problem, helping them to recognize the best 
way for the bulky item that they want to get rid of, and 
linking them to the services of the re-use centre and 
IMOG in an easily accessible way. Within the URBAN-
REC app, the citizens find tips and tricks about re-use 
and recycling, a price calculation model, and can easi-
ly make reservations on demand, request the disman-
tling service and other services from the re-use centre 
or IMOG.

The re-use centres are partly financed by the IMOG 
and the municipalities. All partners work closely togeth-
er for increasing re-use and recycling of bulky waste.

In the coming years, IMOG will continue to promote 
the app, stimulating the citizens to use the price cal-
culation model and the instant-request function for the 
pick-up- or dismantling service of re-usable or recycla-
ble bulky items. Furthermore, targeted notifications will 
be sent to the app-users for special activities.

U
se of data and technologies to optim

ise system
s

Mobile app on bulky waste 
for reuse and recycling

THE PRACTICE

WINPOL Good Practices Guide 
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Feedback 
to citizens

Reuse Mobile app or 
online tool

“Especially devoted to bulky waste reduction 
and recycling, this app fills the gap between 
the re-use centre, inhabitants, and the waste 
collection provider”

IMOG
Intermunicipal co-operation for waste treatment 
in the region of South-West-Flanders

June 2017- January 2018

Prov. West-Vlaanderen

07
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EVIDENCE OF SUCCESS

RESOURCES NEEDED

The URBANREC app has currently 370 active users 
in the region of South-West-Flanders after 1 year of 
implementation. A survey among the population of the 
IMOG region revealed a high satisfaction rate of app 
users.

About 6 months of development: EUR 15,000 external 
services for development, hosting and licenses to run 
the app. The Horizon2020 URBANREC project provided 
100% funding.

The app contains

• Clear and detailed information for plenty differ-
ent bulky waste fractions about how to recognize 
whether the bulky item is re-usable or recyclable 
and what to do with the bulky item/ where to bring it;

• An easily accessible tool for requesting the pick-up- 
or dismantling service;

• The possibility to send targeted notifications (if the 
user is willing to receive them).

The app is developed in such a way that it is easily 
transferable to and adaptable for other municipalities. 
The source code is available from IMOG.

INFO
https://appadvice.com/app/
urbanrec/1325046696

POTENTIAL FOR LEARNING OR
TRANSFER





modus staat, kan je afval toe-
voegen dat al langzaam wordt 
gereduceerd. Eens de emmer 
tot aan de aangeduide rand 
gevuld is, begint de machine 
het afval te verwerken met 
één druk op de knop. Het hele 
proces duurt toch wel enkele 
uren van drogen naar malen 
en koelen. En dat vreet wel 
wat energie: 1.000 watt voor 
het grote model, 500 watt 
voor het kleine model. Wel 
opletten, het toestel wordt 
warm en het vrijgekomen 
vocht moet ook worden opge-
vangen. Bij het grote model is 
dat in een handig reservoir, 
voor het kleine model wordt 
aangeraden om het niet te 
dicht bij de muur te plaatsen. 
Na enkele uren blijft van de 
hele emmer met afval een 
goede handvol mulch over die 
kan dienen als voeding voor 
de planten. 
Wij hadden behalve fruit- en 

 GETEST
The Mulch Food Waste Reducer van Fritel

Fijn gemulcht 
staat netjes

Foto: 

Foto: 

Alle keukenafval kan in de 
afvalcontainer. Na enkele 
uren draaien blijft daar niet 
veel meer van over. Foto: if

Foto: 

Foto: 

past er dus een in elke keu-
ken.

W Gebruik
De mulcher is heel eenvoudig 
in gebruik. Een (redelijk irri-
tante) Nederlandse compu-
terstem gidst je bovendien 
door de hele procedure. Ge-
lukkig kan je de dame met een 
eenvoudige klik het zwijgen 

opleggen. Wij testten
het grote model
dat best veel
huishoudelijk
afval kan opvan-
gen. Het afval
drop je in een
metalen emmer
die volledig is
afgesloten zodat
geen geurtjes
vrijkomen of er
geen fruitvlie-
gen op afkomen.
Zolang het toe-

stel in stand-by-

W Concept
De Food Waste Reducer 
droogt en vermaalt organisch 
huishoudelijk afval in een 
kleine container tot mulch. 
Alle afval van groenten, fruit, 
vis tot zelfs kleine botjes van 
pakweg kip, kunnen erin. Het 
hele proces duurt enkele uren 
maar de machine produceert 
slechts 40 dB, minder dan 
pakweg de vaatwasser. Na 
ongeveer vijf uur is het afval 
teruggebracht tot tien pro-
cent van het oorspronkelijke 
volume. De mulch is bruik-
baar als voeding voor (ka-
mer)planten. 

W Design
Er zijn twee modellen, een 
tafelmodel (2 l volume) 
dat op het aanrecht past 
en geschikt is 
voor kleinere 
gezinnen en 
een groot mo-
del (4 l volu-
me), een 
lichtgrijze ho-
ge cilinder. Er 

Keukenafval: het 
gaat rotten, stinkt en 
het lokt (fruit)vlie-
gen. Wie over een 
ruime tuin beschikt 
of kan rekenen op 
een regelmatige 
ophaling, kan er nog 
wel weg mee, maar 
in een appartement 
of een huis zonder 
tuin is dat minder 
evident. Fritel biedt 
een alternatief met 
de Mulch Food 
Waste Reducer. 

Renilde Bleys

Bij AVA hebben ze gesnapt 
dat ouders in coronatijden 
en met een winter voor de 
deur op zoek zijn naar iets 
om hun kinderen thuis zoet 
mee te houden. En als het 
even kan, mag dat ook sa-
men. De knutselbox 
waarmee ze op de 
proppen komen, 
is dus geen 
slecht idee. De 
HelloFresh voor 

knutselaars: een pakket 
waarin alles zit wat je no-
dig hebt. Tenminste bijna 
alles, want waarom die rol 
plakband er niet bij zat, be-
grijp ik niet. Zeker niet als 

er wel een bus lijm
van een liter in zit

waarmee je nog
een jaar verder
kan. Wij testten
twee boxen uit: de

verrassingskalen-

der en de coronapiñata. Die 
laatste is best grappig, zo 
kan je dat verrekte virus ei-
genhandig verrot slaan. 
Leuk idee, alleen is het een 
beetje bizar dat je er snoep 
bij krijgt voor een leger kin-
deren in tijden dat grote 
feestjes niet echt het beste 
plan zijn. Ook de box met 
de verrassingskalender is 
iets wat je volgens ons eer-
der in elkaar knutselt voor 

een feestje, of toch zeker ie-
mand anders. Achter elk 
potje schuilt een andere 

verrassing. En om nu zelf 
verrast te worden door iets 
wat je eigenhandig ver-
stopte in dat doosje? Mo-
raal van het verhaal: goed 
idee, die boxen, maar het 
mocht nog wat creatiever. 
En misschien ook goedko-
per. De prijs gaat tot 45 eu-
ro. Daarvoor koop je ook al 
een berg knutselgerief. (csn)

35-45 euro, Joybox.be

Knutselbox in coronatijden ã ã ã è è

Nieuw spel 
op de markt

ã ã ã è è

Reizen
naar
exoti-
sche
contrei-
en zit er
niet
meteen

in – dus
wij laten ons gewillig 
bordspelgewijs mee-
voeren naar de Ooster-
se markt van Amul. 
Daar moet u met drie 
tot acht spelers in ne-
gen ronden zo veel mo-
gelijk rijkdom – juwe-
len, zilver, goud, you 
name it – vergaren. 
Amul is snel uitgelegd, 
al hadden we eerst het 
gevoel in de handlei-
ding te verdrinken. 
Maar eenmaal op gang 
plukten we al snel de 
juiste kaarten uit het 
aanbod en scoorden we 
naar hartenlust. Want 
zo eenvoudig is Amul: 
elke beurt kies je een 
kaart en leg je er een 
voor je af. Als je de juis-
te kaarten combineert, 
zit je op het einde op die 
berg punten. Lukt dat 
niet dan herkans je ge-
woon, want Amul is 
kort genoeg om meteen 
nog eens te spelen. Dat 
brengt ons wel bij onze 
grootste kritiek: we vre-
zen een beetje voor de 
levensduur van dit 
spel. Je speelt immers 
steeds met hetzelfde 
deck kaarten, waardoor 
je na enkele potjes be-
ter ziet aankomen 
waarop je moet inspe-
len. De meegeleverde 
Thee-variant biedt ge-
lukkig wat zuurstof en 
is een meerwaarde, 
maar vergeleken met 
andere toppers in onze 
spellenkast zal Amul 
het niet onder de markt 
hebben. (jmar)

Amul, White Goblin Ga-
mes, 3-8 spelers, vanaf 
10 jaar, 30-45 minuten, 
29,95 euro

groenteafval ook visgraten in 
de container gedropt. Alles 
was verdwenen, geen vliegje 
te zien.

W Conclusie
De Mulch Food Waste Redu-
cer doet perfect wat er wordt 
beloofd. Het afval is in enkele 
uren tijd gereduceerd tot een 
hoopje stoffige mulch. Ideaal 
voor wie geen of een te kleine 
tuin heeft. 
Maar aan het systeem hangt 
een prijs en die is niet min. 
The Mini Mulch: 699,99 euro. 
The Maxi Mulch: 1.499,99 eu-
ro. 

Te koop in diverse winkels. 
Alle filialen kan je terugvinden 
op de website https://www.
themulch.eu/ via de winkellijst 
onderaan de pagina.

ã ã ã è è
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